
 

                                       

 

twh¢hYh[ ½9 ±½hwYh±#bN {Yh  

pro OBEC DLOUHOPOLSKO 

Provedeno dne 08.06.2023 
 

 

tƻǇƛǎ ƳŜǘƻŘȅ ƻŘōŠǊǳ ǾȊƻǊƪǳ ǇǊƻ ǘǌƝŘŠƴƝ 

08.06.2023 bȅƭ ǇǊƻǾŜŘŜƴ ǎŀƳƻǎǘŀǘƴȇ ǎǾƻȊ ǎƳŠǎƴŞƘƻ ƪƻƳǳƴłƭƴƝƘƻ ƻŘǇŀŘǳ όőŜǊƴȇŎƘ ǇƻǇŜƭƴƛŎύΣ ǘŜŘȅ 

ǘŀƪΣ ŀōȅ ǾŜ ǎǾƻȊƻǾŞƳ ǾƻȊŜ ƴŜōȅƭ Ƨƛƴȇ ƻŘǇŀŘ, ƴŜȌ ƻŘǇŀŘ Ȋ ǵȊŜƳƝ ȊłƪŀȊƴƝƪŀ όƻōŎŜ Dlouhopolsko). 

Vozidlo bylo ȊǾłȌŜƴƻ ŀ ƻŘǇŀŘ ǾȅǎȅǇłƴ Řƻ ǇǊƻǎǘƻǊǳ ǇǌŜƪƭłŘŀŎƝ ǎǘŀƴƛŎŜΦ /ŜƭƪŜƳ ōȅƭƻ ǾȅǎȅǇłƴƻ 0,37 tuny 

odpadu. hŘǇŀŘ ōȅƭ ǎǾłȌŜn ǘȅǇŜƳ ǾƻȊƛŘƭŀ ǊƻǘƻǇǊŜǎǎΣ őƝƳȌ ŘƻǑƭƻ ƪ ǇǊƻƳƝŎƘłƴƝ ƻŘǇŀŘǻ ǘŀƪΣ ŀōȅ ƳƻƘƭ ōȇǘ 

ƻŘŜōǊłƴ ǊŜƭŜǾŀƴǘƴƝ ǾȊƻǊŜƪ bŜȊ ǇƻǘǌŜōȅ ŘŀƭǑƝƘƻ αƳƝŎƘłƴƝά ƻŘǇŀŘǳ. 

błǎƭŜŘƴŠ ōȅƭ Ȋ ǾȅǎȅǇŀƴŞ ƘǊƻƳŀŘȅ ƻŘŜōǊłƴ ƻŘǇŀŘ ǇǊƻ ǊƻȊōƻǊ Řƻ ƭȌƝŎŜ ƴŀƪƭŀŘŀőŜΣ ƻŘŜōǊŀƴȇ ƻŘǇŀŘ ƳŠƭ 

ǾłƘǳ 367,50 kg. 

¢Ŝƴǘƻ ǾȊƻǊŜƪ ōȅƭ ǇǌŜǾŜȊŜƴ ƴŀ ƳƝǎǘƻ ǇǊƻǾłŘŠƴƝ ǊƻȊōƻǊǳΦ 

 

tƻǇƛǎ ƳŜǘƻŘȅ ǇǊƻǾŜŘŜƴƝ ǊƻȊōƻǊǳ ƻŘǇŀŘǳ 

5ƻŘŀƴȇ ǾȊƻǊŜƪ ƻŘǇŀŘǳ ōȅƭ: 

1.) ǎƝǘƻǾłƴ ƴŀ ǎƝǘǳ ǎ oky 40 mm, naŘǎƝǘƴł ŦǊŀƪŎŜ ǘǌƝŘŠƴŀ Řƻ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴȇŎƘ ƴłŘƻō, 

2.) ǇƻŘǎƝǘƴł ŦǊŀƪŎŜ ȊƴƻǾǳ ǎƝǘƻǾłƴŀ ƴŀ ǎƝǘǳ ǎ oky 15 mm, 

3.) ŘǊǳƘł ƴŀŘǎƝǘƴł ŦǊŀƪŎŜ ōȅƭŀ ŘƻǘǌƝŘŠƴŀ ƻŘ ǎƪƭŀΣ ƪƻǾǻ ŀ .Lh ƻŘǇŀŘǳ, 

4.) ǇƻŘǎƝǘƴł ŦǊŀƪŎŜ ōȅƭŀ ƻȊƴŀőŜƴŀ Ƨŀƪƻ ƴŜǾȅǘǌƝŘƛǘŜƭƴȇ ȊōȅǘŜƪ όнллолмύ, 

5.) vȅǘǌƝŘŠƴŞ ƻŘǇŀŘȅ ōȅƭȅ ǾłȌŜƴy v ƴłŘƻōłŎƘ ƴŀ ǇŀƭŜǘƻǾŞƳ ǾƻȊƝƪǳ ǎ ǾłƘƻǳ, 

6.) oŘ ƴŀǾłȌŜƴȇŎƘ ǾŀƘ ōȅƭȅ ƻŘŜőǘŜƴȅ ǾłƘȅ ǇǊłȊŘƴȇŎƘ ƴłŘƻō. 

 

±ȇǎƭŜŘƪȅ ŦȅȊƛŎƪŞƘƻ ǊƻȊōƻǊǳ 

±ȇǎƭŜŘƪȅ ǇǊƻǾŜŘŜƴŞƘƻ ǊƻȊōƻǊǳ ǇǊƻƪŀȊǳƧƝ ǾȇǊŀȊƴŞ ƴŜŘƻǎǘŀǘƪȅ ǘǌƝŘŠƴƝ ƻŘǇŀŘǻ v obci Dlouhopolsko, 

ƧŜƭƛƪƻȌ ǎŜ v őŜǊƴȇŎƘ ǇƻǇŜƭƴƛŎƝŎƘ ƴŀŎƘłȊƝ ze 69 % ƻŘǇŀŘΣ ƪǘŜǊȇ Ŏƻ ƴƛŎƘ ƴŜǇŀǘǌƝ (tj. pouze 1/3 obsahu byla 

ǾȅƘƻȊŜƴŀ ǎǇǊłǾƴŠύΦ 5ŜǘŀƛƭƴƝ ǇǌŜƘƭŜŘ naleznete ƴƝȌŜ Ǿ tabulce. 



 

                                       

 

Z ƻŘǇŀŘǻΣ ƪǘŜǊŞ Řƻ őŜǊƴŞ ƴłŘƻōȅ ƴŜǇŀǘǌƝΣ ōȅƭ ƴŜƧǾƝŎŜ ȊŀǎǘƻǳǇŜƴ .Lh ƻŘǇŀŘΣ ƪƻƴƪǊŞǘƴŠ Ȋ 25 % (z toho 

cca 10 % byly Ȋōȅǘƪȅ ƧƝŘŜƭύ. 

błǎƭŜŘǳƧƝ plast s ǘŞƳŠǌ мм ҈Σ ǇŀǇƝǊ ŀ ǘŜȄǘƛƭ ǎƘƻŘƴŠ ǇǌŜǎ у ҈Σ ǎƪƭƻ ǎ 6,5 %, kovy 5 % a kameny se 3,5 %. 

Jen Ȋŀ ǘȅǘƻ ƪƻƳƻŘƛǘȅ ǎŜ ƧŜŘƴł ƻ cca 68 ҈ ǾłƘȅ őŜǊƴŞ ǇƻǇŜƭƴƛŎŜΦ 

 

¢ŀōǳƭƪŀ őΦмΥ ±ȇǎƭŜŘƪȅ ǊƻȊōƻǊǳΥ 

Druh odpadu 
ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǇƻŘƝƭ 

(kg) (%) 

½!Iw!5bN ½9[9d 54,00 kg 14,69 % 

GASTRO ODPAD 39,00 kg 10,61 % 

/9[Y9a .Lh[hDL/Y¸ wh½[h¿L¢9[bº h5t!5 93,00 kg 25,31 % 

PLAST MIX 40,00 kg 10,88 % 

CELEKEM PLAST 40,00 kg 10,88 % 

t!tNwΣ ¢L{Yh±Lb¸Σ Y!w¢hb 30,00 kg 8,16 % 

/9[Y9a t!tNw 30,00 kg 8,16 % 

SKLO 24,00 kg 6,53 % 

ELEKTROODPAD 1,00 kg 0,27 % 

5y9±hΣ 5y9±h¢yN{Y! 0,50 kg 0,14 % 

TEXTIL 31,00 kg 8,44 % 

KOV 18,00 kg 4,90 % 

b#thWh±; Y!w¢hb¸ 2,00 kg 0,54 % 

b9.9½t92bº h5t!5 2,00 kg 0,54 % 

{¢!±9.bN h5t!5 κ Y!a9b¸ 13,00 kg 3,54 % 

/9[Y9a ±¸¦¿L¢9[bº h5t!5 91,50 kg 24,90 % 

{a={bº Yha¦b#[bN ODPAD (pleny, atd.) 39,00 kg 10,61 % 

tht9[ όǇƻŘǎƝǘƻ - nejen popel) 74,00 kg 20,14 % 

/9[Y9a {a={bº Yha¦b#[bN h5t!5 113,00 kg 30,75 % 

/9[Y9a όǎƻǳőǘƻǾȇύ 367,50 kg 100,00 % 

/9[Y9a όƪƻƴǘǊƻƭƴƝύ 367,50 kg 100,00 % 

 

 

 

 

 



 

                                       

DǊŀŦ őΦмΥ ±ȇǎƭŜŘƪȅ ǊƻȊōƻǊǳ 

 

½łǾŠǊȅ ŀ ŘƻǇƻǊǳőŜƴƝ 

Vzhledem k ǘƻƳǳΣ ȌŜ ƻōŜŎ 5ƭƻǳƘƻǇƻƭǎƪƻ ƴŜǾȅǳȌƝǾł ȌłŘƴŞ ǾȅǑǑƝ ƴŀŘǎǘŀǾōȅ ǘǌƝŘŠƴƝ ƻŘǇŀŘǻ ŀ ŀƴƛ Ƨƛƴŀƪ 

ƴŜǇǊŀŎǳƧŜ ǎŜ ǎƴƛȌƻǾłƴƝƳ ǇǊƻŘǳƪŎŜ ƻŘǇŀŘǻ Ǿ őŜǊƴȇŎƘ ƴłŘƻōłŎƘ όƴŜƴƝ ȊŀǾŜŘŜƴƻ ǘǌƝŘŠƴƝ 

BIO/ǇŀǇƝǊǳκǇƭŀǎǘǳΣ ŀǘŘΦ Ȋ ŘƻƳłŎƴƻǎǘƝύΣ ǎǘƻƧƝ ŎŜƭȇ ǎȅǎǘŞƳ ǾȇƘǊŀŘƴŠ ƴŀ ƪłȊƴƛ ƻōőŀƴǻ a ŘƻŎƘłȊƝ tak 

k ǇǊƻƪŀȊŀǘŜƭƴŞƳǳ ǇƭƴŠƴƝ őŜǊƴȇŎƘ ƴłŘƻō ƻŘǇŀŘȅΣ ƪǘŜǊŞ Řƻ ƴƛŎƘ ƴŜǇǌƝǎƭǳǑƝ ς ȊŜƧƳŞƴŀ .Lh ƻŘǇŀŘȅΣ 

ǇŀǇƝǊŜƳΣ Ǉƭŀǎǘȅ, sklem a textilem. 

V ŘǻǎƭŜŘƪǳ ǘƻ ȊƴŀƳŜƴłΣ ȌŜ ƧŜ ǎƪƭłŘƪƻǾłƴƻ ƴŜǳǾŠǌƛǘŜƭƴȇŎƘ у1 ҈ ƻŘǇŀŘǻ Ǿ obci a pouze 19 ҈ ǎŜ ǘǌƝŘƝ 

όǾȅŎƘłȊƝƳŜ Ȋ ŜǾƛŘŜƴŎŜ ƻŘǇŀŘǻΣ ƪǘŜǊŞ jdou ǇǌŜǎ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ bȅƪƻǎύΦ ¢ŀǘƻ ǎƪǳǘŜőƴƻǎǘ ǎŜ ŀƴƛ ƴŜōƭƝȌƝ ǇƭƴŠƴƝ 

ƭŜƎƛǎƭŀǘƛǾƴƝŎƘ ƴŀǌƝȊŜƴƝΣ ƪŘȅ Ƴł ōȇǘ Ǿ ǊΦ нлнр ǾȅǘǌƝŘŠƴƻ сл ҈ ƪƻƳǳƴłƭƴƝŎƘ ƻŘǇŀŘǻ όǾ ǊΦ нлор ŘƻƪƻƴŎŜ ŀȌ 

70 %). 

.ŜȊ ȊŀǾłŘŠƴƝ ȊƳŠƴ Ǿ ǎȅǎǘŞƳǳ hH obce ƴŜƳł obec Dlouhopolsko ǑŀƴŎƛ ǎǘŀƴƻǾŜƴȇch ŎƝƭǻ ŘƻǎłƘƴƻǳǘ. 

/ƻ ǎŜ ǊƻȊōƻǊǳ őŜǊƴȇŎƘ ǇƻǇŜƭƴƛŎ ǘȇőŜΣ ǾȅŎƘłȊƝ Ȋ ƴŠƘƻ ǇłǊ ŘǻƭŜȌƛǘȇŎƘ ōƻŘǻΥ 



 

                                       

bŜƧǾƝŎŜ ȊŀǎǘƻǳǇŜƴł ƪƻƳƻŘƛǘŀ Ǿ ǊƻȊōƻǊƻǾŀƴŞƳ ǾȊƻǊƪǳ (25 %) je BIO odpad. .ƻƘǳȌŜƭ ǘŞƳŠǌ 10,5 % z nich 

ǘǾƻǌƝ ƎŀǎǘǊƻ ƻŘǇŀŘȅ όȊōȅǘƪȅ ǾŀǌŜƴȇŎƘ ƧƝŘŜƭύ ς v ǘƻƳǘƻ ǇǌƝǇŀŘŠ ƧŜ ƻǘłȊƪƻǳΣ ȊŘŀ Ƨǎƻǳ ǘȅǘƻ ƻŘǇŀŘȅ 

ǾȅƘŀȊƻǾłƴȅ ōŠȌƴŠ, ŀ ƴŜōƻ ǎŜ ƧŜŘƴł ƻ ƧŜŘƴƻǊłȊƻǾȇ ƧŜǾ. V ǘƻƳǘƻ ǎƳŠǊǳ ƧŜ ƧŜŘƴƻȊƴŀőƴŞ ŘƻǇƻǊǳőŜƴƝ ƳƛƴΦ 

ƛƴŦƻǊƳƻǾŀǘ ƻōőŀƴȅ ƻ ǾȇǎƭŜŘƪǳ ǊƻȊōƻǊǳ όƴŀǇǌΦ ƭŜǘłőƪƻǾƻǳ ŦƻǊƳƻǳύ ŀ ȊŀƳŠǌƛǘ se na edukaci toho, co kam 

vyhazovat.  

hōŜŎƴŠ ǇƭŀǘƝΣ ȌŜ ǇǊǾƴƝƳ ǇƛƭƝǌŜƳ ǾȅǑǑƝ ƪǾŀƭƛǘȅ ǘǌƝŘŠƴƝ ƧŜ ǾȌŘȅ ȊŀǾŜŘŜƴƝ .Lh ƻŘǇŀŘǻΦ tƻŎƘƻǇƛǘŜƭƴŠ 

ƴŜƧǵőƛƴƴŠƧǑƝ ƧŜ ŦƻǊƳŀ 5¢5 όǘŜŘȅ Ȋ ŘƻƳłŎƴƻǎǘƝύΣ ŀƭŜ ƧŀƪŞƪƻƭƛǾ ǘǌƝŘŠƴƝ ƴŜƧǘŠȌǑƝ ƪƻƳƻŘƛǘȅ ȊŀǇǌƝőƛƴƝ ȊǾȇǑŜƴƝ 

ǵőƛƴƴƻǎǘƛ Ǿ ŘŀƴŞƳ ǎȅǎǘŞƳǳΦ tƻƪǳŘ ƻōŜŎ ƴŠƧŀƪ .Lh ƻŘǇŀŘȅ ǳȌ ƴȅƴƝ ǘǌƝŘƝΣ ŜǾƛŘŜƴǘƴŠ ǘƻ ƴŜƴƝ ŜŦŜƪǘƛǾƴƝ 

ȊǇǻǎƻōΦ 

½łǎŀŘƴƝ őłǎǘ vzorkǳ ǘǾƻǌƝ ƛ ǇŀǇƝǊ, plasty, kovy, textil a sklo (dohromady 43 ҈ύΣ ǇǌƛőŜƳȌ ƻōŜŎ 

Dlouhopolsko ǾǑŜŎƘƴȅ ǘȅǘƻ ƪƻƳƻŘƛǘȅ ǘǌƝŘƝ ǾȇƘǊŀŘƴŠ ŎŜǎǘƻǳ ǎŜǇŀǊŀőƴƝŎƘ ǎōŠǊƴȇŎƘ ƳƝǎǘΦ {ōŠǊ ŀ ǘǌƝŘŠƴƝ 

ǇŀǇƝǊǳ, plastu a kovu Ƴł ǇƻŎƘƻǇƛǘŜƭƴŠ ȊłǎŀŘƴŠ ǾȅǑǑƝ ǵőƛƴƴƻǎǘΣ ǇƻƪǳŘ ƧŜ ǘǌƝŘŠƴ ǇǌƝƳƻ Ǿ ŘƻƳłŎƴƻǎǘŜŎƘΦ 

½łǊƻǾŜƶ ƧŜ ǇǊƻ ƻōőŀƴȅ ƪƻƳŦƻǊǘƴŠƧǑƝ όƻōőŀƴ ƻŎŜƴƝ ǇƻƘƻŘƭƝ ǎƭǳȌōȅύ.  

Sklo ŀ ǘŜȄǘƛƭ ǎŜ ƻǇŠǘ ŘŀƧƝ ǎŜǇŀǊƻǾŀǘΣ ȊŘŜ ōȅŎƘ ŘƻǇƻǊǳőƛƭ ȊŀƘǊƴƻǳǘ ƛ ǘȅǘƻ ƪƻƳƻŘƛǘȅ Řƻ ǾȇǑŜ ǳǾŜŘŜƴŞƘƻ 

ƭŜǘłőƪǳ ŀ ƻōőŀƴǻƳ ǇǌƛǇƻƳŜƴƻǳǘΣ ƪŀƳ ǘȅǘƻ ƻŘǇŀŘȅ ǇŀǘǌƝΦ ½łǊƻǾeƶ ōȅŎƘ ǳ ǘŠŎƘǘƻ ƪƻƳƻŘƛǘ ǇǊƻǾŠǌƛƭ 

ŘƻǎǘŀǘŜőƴƻǳ ƪŀǇŀŎƛǘǳ ǎōŠǊƴŞ ǎƝǘŠΦ 5ƻ ƭŜǘłőƪǳ ōȅŎƘ ȊŀƘǊƴǳƭ ƛ ƪŀƳŜƴȅΣ ƪǘŜǊŞ ǾǻōŜŎ Řƻ ǇƻǇŜƭƴƛŎŜ ƻōőŀƴ 

ǾȅƘŀȊƻǾŀǘ ƴŜƳǳǎƝΦ aƻȌƴƻǎǘƛ ŀ ǾŀǊƛŀƴǘȅ ƧǎƳŜ ǇƻŎƘƻǇƛǘŜƭƴŠ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴƛ ǌŜǑƛǘ ƴŀ ƻǎƻōƴƝ ǎŎƘǻȊŎŜΦ 

hōŜŎ 5ƭƻǳƘƻǇƻƭǎƪƻ Ƴł ǾȊƘƭŜŘŜƳ ƪ ǘƻƳǳΣ ȌŜ ǎŜ ǎȅǎǘŞƳŜƳ Ǿ minulost nepracovala, ƧŜŘƛƴŜőƴƻǳ 

ƳƻȌƴƻǎǘ ƴŀǎǘŀǾƛǘ Ǉƭƴȇ 5¢5 ǎȅǎǘŞƳ όǘŜŘȅ ǘǌƝŘŠƴƝ .LhΣ t!tΣ t[ Ȋ ŘƻƳłŎƴƻǎǘƝύ. tǌƛǇƻƳƝƴłƳΣ ȌŜ ƳƛƴΦ .Lh 

odpady jsou v ǇƻŘǎǘŀǘŠ ƴǳǘƴƻǎǘƝ ƪ ǘƻƳǳΣ ŀōȅ ōȅƭƻ ŘƻǎŀȌŜƴƻ ŀƭŜǎǇƻƶ őłǎǘŜőƴŞƘƻ ƴŀǊƻǾƴłƴƝ ǎǘŀǾǳΦ 

tƻŎƘƻǇƛǘŜƭƴŠ ǘƻ ȊƴŀƳŜƴł ƴłƪƭŀŘȅ Ȋŀ ǎǾƻȊȅ ƴŀǾƝŎ ŀ ǇƻǌƝȊŜƴƝ ƴłŘƻō ƴŀ ǘǌƝŘŠƴƝΦ błƪƭŀŘȅ ƴŀǾƝŎ ǾǑŀƪ Ȋ ǾŠǘǑƝ 

őłǎǘƛ ŘƻƪłȌŜǘŜ ǇƻƪǊȇǘ ŘǊǳƘȇƳ ǇƛƭƝǌŜƳ ǵőƛƴƴȇŎƘ ƻǇŀǘǌŜƴƝ, ŀ ǘƻ ƻƳŜȊŜƴƝƳ ƛƴǘŜǊǾŀƭǳ ǎǾƻȊǳ őŜǊƴȇŎƘ 

ǇƻǇŜƭƴƛŎ ƴŀ ƛƴǘŜǊǾŀƭ мȄ Ȋŀ мп ŘƴƝΣ ǎǘŜƧƴŠ ǘŀƪ ƻƳŜȊŜƴƝƳ ǾŜǌŜƧƴȇŎƘ ǎŜǇŀǊŀőƴƝŎƘ ǎǘŀƴƻǾƛǑǙΦ 

WŜ ǘŞƳŠǌ ƧƛǎǘŞΣ ȌŜ ǎ 19 ҈ ǾȅǘǌƝŘƛǘŜƭƴƻǎǘƝ ƭŜƎƛǎƭŀǘƛǾƴƝŎƘ ŎƝƭǻ ƴŜŘƻǎłƘƴŜǘŜ ŀ ƴŠƧŀƪł ȊƳŠƴŀ ǎȅǎǘŞƳǳ ±łǎ 

ǎǘŜƧƴŠ őŜƪłΦ όǇƻƪǳŘ ƻōŜŎ ƴŠƧŀƪȇƳ ȊǇǻǎƻōŜƳ .Lh ƻŘǇŀŘ ǎǾłȌƝ ŀ ŜǾƛŘǳƧŜΣ ƳƻƘǳ ǘŀƪƻǾŞ ƻŘǇŀŘȅ Řƻ 

ǇƻƳŠǊǳ ȊŀǇƻőƝǘŀǘΣ ŀƭŜ ƪ ǘƻƳǳ ǇƻǘǌŜōǳƧƛ ǵǇƭƴƻǳ ŜǾƛŘŜƴŎƛύ 

Z ǾȇǑŜ ǳǾŜŘŜƴŞƘƻ Ǉŀƪ ǾȅǇƭȇǾłΣ ȌŜ ǇƻƪǳŘ ōǳŘŜ ƻōŜŎ Dlouhopolsko ŎƝƭƛǘ ƴŀ ƪƻƴƪǊŞǘƴŠ ȊƧƛǑǘŠƴŞ 

nedostatky v ƴŀǎǘŀǾŜƴŞƳ ǎȅǎǘŞƳǳΣ ƳƻƘƭŀ ōȅ ǎƛ ǾȇǊŀȊƴŠ ǇƻƳƻŎƛ Ǿ ǇƻƳŠǊǳ ±¸¢yN5=bº κ {Y[#5Yh±!bº 

ƻŘǇŀŘΣ ŀƭŜ ǇǊŀǾŘŠǇƻŘƻōƴŠ ōȅ ȊŀǇƭŀǘƛƭŀ ǾƝŎŜ ǇŜƴŠȊ Ȋŀ ǎǾƻȊȅ ƻŘǇŀŘǻΣ ŎƻȌ ǎŜ Řł ŀƭŜ Ȋ ǾȇǊŀȊƴŞ őłǎǘƛ 

ƪƻƳǇŜƴȊƻǾŀǘ ƻƳŜȊŜƴƝƳ ǎǾƻȊǳ őŜǊƴȇŎƘ ƴłŘƻō. 9ƪƻƴƻƳƛŎƪȇ ŘƻǇŀŘ ōȅ ǇǊŀǾŘŠǇƻŘƻōƴŠ ƴŜōȅƭ ǇǌƝȊƴƛǾȇ 

ƘƴŜŘΣ ŀƭŜ ŀȌ őŀǎŜƳ ǎ ǊƻǎǘƻǳŎƝƳ ǇƻǇƭŀǘƪŜƳ ƴŀ ǎƪƭłŘŎŜΦ 

±ȇǎƭŜŘƪŜƳ ōȅ Ǉŀƪ ƳƻƘƭƻ ōȇǘ, s ǾȇƘƭŜŘŜƳ ƧŜŘƴƻƘƻ Ǌƻƪǳ, ƳŀȄƛƳłƭƴƝ ǎƪƭłŘƪƻǾŀƴŞ ƳƴƻȌǎǘǾƝ ƻŘǇŀŘǻ Řƻ 

 45 %, tj. cca 225 kg/obyvatele όƴȅƴƝ 81 % a 400 kg/obyvatele). Pro rok 2023 je ǇǌƛǘƻƳ ǎƭŜǾŀ ƴŀ ǇƻǇƭŀǘƪǳ 

ǇƻǳȊŜ Řƻ ƭƛƳƛǘǳ мул ƪƎκƻǎƻōǳ ŀ ƪŀȌŘȇ Ǌƻƪ ǎŜ ƻ ŘŀƭǑƝŎƘ мл ƪƎ ǎƴƛȌǳƧŜΦ 

 

 

 



 

                                       

 

bȅƪƻǎ ŀΦǎΦ ōǳŘŜ ǇǊƻǾŠǌƻǾŀǘΣ Ƨŀƪ ōȅ ǎŜ Řŀƭƻ ǎ ǾȇǎƭŜŘƴȇƳƛ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜƳƛ ŘłƭŜ ƴŀƪƭłŘŀǘ ǘŀƪΣ ŀōȅ ƻŘǇŀŘ 

ƴŀƪƻƴŜŎ ƴŜōȅƭ ǳƪƭłŘłƴ ƴŀ ǎƪƭłŘƪǳΦ 

 

LƴƎΦ tŜǘǊ WƛƴŘǊŀΣ ǌŜŘƛǘŜƭ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘƛ 13.06.2023 όŘƻǇƭƴŠƴƻ тΦуΦнлноύ  
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Obr. 1: Detail odpadu z obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                       

 

 

 

Obr. 2: Vzorek pro rozbor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

hōǊΦ оΥ {Ɲǘƻ ǇǊƻ ǇǊƻǎƝǾłƴƝ ƻŘǇŀŘǳ 

 



 

                                       

Obr. 4: SƝǘƻǾłƴƝ ƻŘǇŀŘǳ ŀ ǘǌƝŘŠƴƝ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                       

Obr. 5: ±ȅǘǌƝŘŠƴŞ ƻŘǇŀŘȅ ς BIO odpad 

 

Obr. 6Υ ±ȅǘǌƝŘŠƴŞ 

odpady ς plasty 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


